
Verslag Afdelingsledenvergadering Afd. West- en Midden-Brabant 

Gehouden op 31 maart 2023 te Breda, Wijkcentrum De Wegwijzer. 
 
Aanwezig: 
Drie bestuursleden: J. Boeren, voorzitter, F. Roelvink, secretaris, P. van Hout, redactie vBtB 
Zes leden. 
Afgemeld: 
Drie bestuursleden: P. v.d. Sanden, A. Kerremans, P. Vermunt 
Drie leden. 
 
Opening 
De voorzitter, John Boeren, opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
Hij merkt op, dat de opkomst beter is dan tijdens de vorige afdelingsledenvergadering. 
Verder geeft hij een korte toelichting op het programma van vanmiddag, eerst een ledenvergadering 
en na een korte pauze vanaf drie uur een lezing, verzorgt door Klaas Padberg Evenboer over de 
Middeleeuwse wapenkoning Hendrik van Heessel. 
 
Vaststelling agenda 
De voorzitter vraagt, of iemand van de aanwezigen nog een agendapunt wil toevoegen. 
Dat is niet het geval. 
 
Mededelingen 
De voorzitter vraagt aan de secretaris, Frans Roelvink, wie zich heeft afgemeld. 
Vervolgens gaat de voorzitter verder met een aantal mededelingen. 
Hij merkt op, dat we als bestuur meer contact met de leden willen hebben. Hij noemt als voorbeeld 
een welkomst email bij aanmelding als nieuw lid met informatie over de afdeling, het afdelingsblad, de 
website en de sociale media. 
Een lid dat opzegt krijgt een email met de vraag naar de beweegredenen, 
De voorzitter maakt melding van de herstart van de talkshow BBB, dat mede door de NGV is mogelijk 
gemaakt. Aanmelden kan via de website boerenburgersbuitenlui.nl. 
Verder kondigt de voorzitter aan, dat op 22 april aanstaande Stadsarchief Breda een open dag 
organiseert, waarbij onze secretaris een presentatie zal geven. Ook maakt hij melding van de dag van 
het Famillement, dat voortaan elk jaar zal worden gehouden. Dit jaar op 10 juni in Den Haag, bij het 
Nationaal Archief. 
De secretaris vult aan, dat morgen, 1 april, een bijeenkomst in Breda van de Pro-Gen 
Gebruikersgroep wordt georganiseerd. 
 
Ingekomen stukken 
Bij de ingekomen stukken is een verslag van het onlangs gehouden voorzittersoverleg. De voorzitter 
geeft een toelichting op de volgende punten: De heroprichting van de werkgroep PR (Public 
Relations), het opzetten van een afgeschermd deel op de website voor onderlinge communicatie 
tussen de afdelingsbesturen en de beschikbaarheid van een lijst met sprekers voor presentaties. 
Daarnaast zijn de stukken voor de komende landelijke AV binnengekomen. Zij zijn voor de leden via 
de landelijke website beschikbaar en worden bij agendapunt 8 in deze vergadering besproken. 
 
Verslag afdelingsledenvergadering van 22 november 2022 
De voorzitter geeft een korte samenvatting van dit verslag. 
Tijdens de vorige ledenvergadering werd onder meer gesproken over het activiteitenplan 2023 en de 
begroting. Verder werd de vorige landelijke AV voorbereid. 
De voorzitter vraagt de aanwezigen, of er correcties of aanvullingen zijn, dan wel vragen of 
opmerkingen. Dat is niet het geval, waarna het verslag onder dankzegging wordt vastgesteld en 
goedgekeurd. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Bestuurssamenstelling 
De voorzitter geeft aan, dat het niet gewenst is, dat twee functies door één persoon wordt ingevuld. 
Piet Vermunt, die vanmiddag helaas afwezig is, heeft aangegeven, dat hij die functie wil vervullen. 
Hij geeft vervolgens een toelichting, waarna de aanwezigen de benoeming van Piet Vermunt als 
nieuwe budgethouder goedkeuren. 
De voorzitter geeft verder aan, dat het bestuur werkt aan een rooster van aftreden, waardoor 
voorzitter, secretaris en penningmeester niet meer gelijktijdig aftreden. Bij de volgende 
ledenvergadering zal het bestuur met een voorstel komen. 
 
Stand van zaken van de afdeling 
De voorzitter geeft een toelichting op de stand van zaken rondom het activiteitenplan dat tijdens de 
vorige ledenvergadering is vastgesteld. 
Er zijn dit jaar twee afdelingsledenvergaderingen gepland, in maart en in november, steeds met een 
spreker. In november zal de heer van Loenhout het hebben over het landgoed Mattemburgh onder 
Bergen op Zoom. 
In samenwerking met het Regionaal Archief Tilburg (RAT) wordt gekeken naar een studiedag over de 
archieven van de Schepenbanken. Oorspronkelijk bedoeld voor juni, maar dat wordt het najaar. 
Belangrijk onderdeel hierbij is de mogelijkheid van deelnemers om in een zogeheten 10-minuten 
praatje over ervaringen te vertellen. 
Verder is er een plan om een workshop oud-schrift te organiseren. 
Onlangs is de eerste uitgave van ons afdelingsblad, van Bosch tot Bergen, verspreid. 
Het redactielid Peter van Hout geeft een toelichting en doet een oproep om bijdragen in te sturen. 
Hij merkt op, dat het tot nu toe gelukkig steeds lukt om een mooi en goed gevuld nummer te maken.  
Tot slot herhaalt de voorzitter de oproep om meer mensen te betrekken bij de invulling van de website 
en de Facebook-pagina van de afdeling. 
 
Voorbereiding Algemene Vergadering 22 april 
De voorzitter stelt voor om met name aandacht te schenken aan de agendapunten 3, 5 en 7. 
Agendapunt 3. Vaststellen verslag vorige AV. 
Er worden geen opmerkingen gemaakt. De aanwezigen gaan akkoord. 
Agendapunt 5. Afronding verenigingsjaar 2022. 
De voorzitter geeft een toelichting op een aantal zaken rond het jaarverslag van de landelijke 
secretaris. In het algemeen kan geconstateerd worden dat het hoofdbestuur heeft gewerkt aan de 
wederopbouw en het herstel van vertrouwen. Een punt van zorg is de nog steeds dalende aantal 
leden. Ondanks dat, is de financiële positie van de vereniging verbeterd. Verder wordt opgemerkt dat 
de rechtszaak rondom het voormalige hoofd IT is afgerond. 
De voorzitter vraagt de aanwezigen of er vragen of opmerkingen zijn. De aanwezige oud-voorzitter 
Jos Taalman geeft een toelichting rond de rechtszaak. Verder zijn er geen vragen of opmerkingen. 
Zoals hiervoor aangegeven, is de financiële positie van de vereniging verbeterd. De voorzitter geeft 
een toelichting. Er was voor 2022 een tekort voorzien, wat opgevangen kon worden door het 
overschot in 2021. Desondanks was het tekort wat groter dan voorzien door extra kosten en extra 
afschrijvingen. De in 2021 aangevulde algemene reserve is in 2022 deels gebruikt. 
De voorzitter vraagt de aanwezigen of er vragen op opmerkingen zijn. Dat is niet het geval. 
Agendapunt 7. Vaststellen protocol ASD-gelden. 
De voorzitter geeft een toelichting. 
ASD staat voor Afdelingsfonds Speciale Doeleinden. Tot 2020 beheerde elke afdeling een eigen ASD-
rekening. Hier werden eigen inkomsten van de afdeling op gestort, zoals deelname van niet-leden aan 
afdelingsbijeenkomsten, de deelname aan een cursus, de verkoop van CD’s en de kosten van de 
uitleen van boeken uit de afdelingsbibliotheek. De afdeling WMB had de beschikking over een bedrag 
van ongeveer 700 Euro. In 2020 zijn alle ASD-rekeningen opgeheven en ondergebracht bij één 
rekening, waarop iedere afdeling een eigen bedrag heeft. 
Het voorliggende protocol is eigenlijk een bevestiging van de afspraken uit 2020 en wordt bij de 
komende AV nog eens bij alle afdelingen onder de aandacht gebracht. 
Uit de vergadering komen geen vragen of opmerkingen. 
 
 
 
 
 



Aan het slot van de bespreking van de agenda van de komende AV, vraagt de voorzitter of de 
vergadering kan instemmen met de benoeming van hem als afgevaardigde. 
De vergadering gaat akkoord. 
Vervolgens vraagt hij of de vergadering kan instemmen met een mandaat voor hem als 
afgevaardigde. De vergadering gaat akkoord. 
Bestuurslid Peter van Hout wordt als reserve aangewezen, wanneer de voorzitter onverhoopt niet naar 
de vergadering zou kunnen. 
 
Rondvraag 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
 
Sluiting 
De voorzitter bedankt de aanwezigen voor de inbreng. 
Hij stelt voor om nu een pauze in te lasten in afwachting van de komst van de spreker. 
Hij sluit de vergadering. 
 
 
Breda, 
April 2023 
Frans Roelvink 
Secretaris 
 
  
 
 


